	Den: 18.1 2017
 
Kl. : 19.30

Sted: Lise i nr. 27

Deltagere: 
Jon
Debbie
Lise
Gaby
Jesper

Deltog ikke 
Thomas
	Dagsorden: Møde 18. januar 2017

1 / Opfølgning – mødereferat – bestyrelsesmøde 11. maj 2016. 

2/ Siden sidst - diverse - herunder evaluering:
· Bjørneklo dag
·  Sankt Hans arrangement
·  Arbejdsdag og sommerfest.

3/ Økonomi
· Status økonomi her og nu

4/ Projekter uden for Grundejerforeningens områder.

5/ Udvalg
· Legepladsudvalg - ny rapport + behandling/ evt. reparationer
· Arealudvalg
· Arrangement udvalg

6/ Infoblad - til medlemmer.
· Mailadresser

7/ Generalforsamling 2017
· Udkast til regnskab 2016 og budget 2017
· På valg.

8/ Eventuelt

9/ Næste bestyrelsesmøde.






Referat

Ad1:
- Lise har kontaktet Dong i forhold til om det ville kunne betale sig at få skiftet til andre pærer i lygtepælene. Konklusionen er, at bestyrelsen ikke finder det økonomisk attraktivt at udskifte alle pærerne.

- Hjørnerne ved de 2 stikveje er lavet. Det kan dog konstateres, at der mangler at blive fyldt lidt sand eller jord i hjørnerne. Jon vil tage kontakt til Kommunen, som har foretaget arbejdet.

- Den bemærkede togstøj undersøges.

- Bestyrelsesmødet som skulle være afholdt d. 14/9 2016 blev aflyst på grund af mange afbud og da der ikke var noget presserende til dagsordenen, blev der ikke aftalt en ny mødedato i 2016.

- Den fælles overordnet grundejerforening er stiftet og bestyrelsen er i gang med at indhente tilbud fra forskellige leverandører på at få ordnet de fælles grønne arealer.

- I forbindelse med købet af det nye festtelt, har bestyrelsen besluttet at indkøbe to store trækasser, hvor teltet kan opbevares. Kasserne står ude i plantebæltet bagved nr. 12.

- Der er fortsat ikke kommet svar fra Kommunen på henvendelsen om en åbnings mulighed af bommen ved indkørslen ved Frøgårds Alle i forbindelse med, arbejdskørsel til banen og fjernvarme anlæg. Jon vil sende en ny henvendelse til Kommunen.
 

Ad2:
Bjørneklodagen gik godt og endnu engang kan man se, at vores gode arbejde har båret frugt. De fremmødte fik udover fjernelse af bjørneklog lavet et fint Sankt hans bål og der blev fjernet ukrudt fra måtten under gyngerne. 
Bjørneklodagen i 2017 vil blive d. 20. maj kl. 10-12. Der vil blive serveret pizza og øl/vand til det arbejdende folk. 

Sankt Hans arrangementet gik igen godt og der var et flot fremmøde, også fra de øvrige veje. Da Sankt Hans i 2017 er en fredag kunne det overvejes om arrangementet skulle udvides, så dem som har lyst, kan komme og spise sammen. Jon skriver til Troels, som står for planlægningen.

Arbejdsdagen/sommerfesten gik godt og vi fik afprøvet vores nye festtelt. 
I 2017 vil arbejdsdagen/sommerfesten holdes lørdag d. 26. august. På grund af den fællesgrundejerforening, vil vi i år ikke skulle ordne vores plantebælter, så der vil ikke være behov for de store maskiner, som vi plejer at låne. 

Ad3:
Status på konti 
Driftskonto: 130.000 kr.
Vejfonden: 371.500 kr.

Ad4: 
Mobilmast:
Klagenævnet har som sådan ikke tage stilling til vores klagepunkter, men stadfæstet, at kommunen på det pågældende område ikke må give tilladelse/eller dispensation for opstilling af en mobilmast. Dette fordi lokalplanen ikke for området giver tilladelse til denne aktivitet. – Vi må som grundejerforening derfor afvente, hvad kommunen herefter vil gøre, eller om sagen henlægges.

Ad 5:
Legepladsudvalg:
- Legepladsen trænger til olie
- Der skal fjernes ukrudt ved edderkopnettet
- Renset underlaget ved gyngerne. 

Der er lavet legepladsrapport i oktober 2016. Der skal laves en igen i foråret 2017.

Arealudvalg:
Der skal ikke længere ordnes ved de fælles plantebælter, da de er overgået til den fælles grundejerforening. Vi skal fortsat ordne fortove, legepladsarealet samt vores små buske.

Arrangementudvalg:
Datoerne for de faste arrangementer vil være følgende i 2017:
- Bjørneklodag d. 20. maj
- Sankt Hans d. 23. juni
- Arbejdsdag/sommerfest d. 26. august.

Finder arrangementudvalget på andre arrangementer, vil det kommer ud til medlemmerne pr. mail.

Ad6:
Bestyrelsen er nu lykkedes med at få indsamlet e-mail adresser fra alle husstandene. Tak for det. 

Bestyrelsen vil snart sende en ny informationsskrivelse ud til alle. Fremover vil alt information fra Bestyrelsen blive sendt ud pr. mail. 


Ad7:
Generalforsamlingen i 2017 bliver d. 19. april. Dagsorden og hvor det holdes udsendes pr. mail senere.

Udkast til regnskab 2016 og budget 2017 blev gennemgået. Bestyrelsen lægger op til uændret kontingent i 2017.

På valg er i år:
Medlem Jesper Lauge. Jesper stiller op til genvalg.
Suppleant Gaby Schurmanny. Gaby stiller ikke op igen, hun vil se om hun kan finde en anden, som gerne vil stille op som suppleant. 

Ad8:
Ingen bemærkninger.

Ad9:
Næste bestyrelsesmøde bliver d. 17. maj 2017 kl. 19.30.



